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Protokół Nr XLIII/2021 z XLIII Sesji Rady Gminy Kawęczyn odbytej w dniu 29 

grudnia 2021 roku w Urzędzie Gminy w Kawęczynie w godzinach od 10:15 do 12:42. 

 

W sesji udział wzięli radni Gminy Kawęczyn – zgodnie z listą obecności stanowiącą 

załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ponadto w sesji uczestniczyli zaproszeni goście, a wśród nich: 

- Jan Nowak – Wójt Gminy Kawęczyn 

- Edyta Balcerzak – Skarbnik Gminy Kawęczyn, 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie XLIII Sesji Rady Gminy Kawęczyn. 

2. Uchwalenie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XLII Sesji Rady Gminy Kawęczyn. 

4. Interpelacje i zapytania radnych. 

5. Głosowanie nad uchwałami w sprawach: 

a) uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kawęczyn na lata 2022 – 

2028; 

b) uchwały budżetowej gminy na rok 2022: 

1) Omówienie projektu uchwały budżetowej wraz z uzasadnieniem; 

2) Odczytanie opinii w sprawie projektu uchwały budżetowej komisji stałych 

Rady Gminy; 

3) Odczytanie opinii w sprawie projektu uchwały budżetowej 

Przewodniczącego Komisji Budżetu; 

4) Odczytanie opinii o projekcie uchwały budżetowej wydanej przez 

Regionalną Izbę Obrachunkową w Poznaniu; 

5) Wniesienie autopoprawek przez Wójta Gminy; 

6) Wniesienie wniosków komisji nieuwzględnionych w autopoprawce Wójta 

Gminy; 

7) Wniesienie poprawek radnych zgłoszonych na sesji budżetowej przez 

poszczególnych radnych; 

8) Dyskusja nad projektem uchwały budżetowej; 

9) Głosowanie autopoprawek Wójta Gminy; 

10) Głosowanie wniosków komisji nieuwzględnionych w autopoprawce Wójta 

Gminy; 

11) Głosowanie poprawek radnych zgłoszonych na sesji budżetowej przez 

poszczególnych radnych; 

12) Głosowanie projektu uchwały budżetowej. 

6. Sprawozdanie Wójta Gminy za okres międzysesyjny. 

7. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady Gminy za okres międzysesyjny. 

8. Zapytania i wolne wnioski. 

9. Zamknięcie XLIII Sesji Rady Gminy Kawęczyn. 

Ad. 1.Otwarcie XLIII Sesji Rady Gminy Kawęczyn 

Otwarcia XLIII Sesji Rady Gminy Kawęczyn dokonał Piotr Gebler – Przewodniczący Rady 

Gminy Kawęczyn. Prowadzący powitał zebranych i stwierdził, że w sesji bierze udział 14-u 

radnych na stan 15-u co stanowi quorum niezbędne do prowadzenia obrad Rady Gminy 

Kawęczyn i można rozpocząć prawomocne obrady.  
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Ad. 2.Uchwalenie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił porządek obrad. Poinformował, że został poproszony 

o wprowadzenie dodatkowego podpunktu dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie zmiany 

uchwały budżetowej gminy na rok 2021. 

 

Przewodniczący przeprowadził głosowanie jawne imienne nad wprowadzeniem do porządku 

obrad dodatkowego podpunktu. 

 

Głosowano w sprawie: 

wprowadzenie dodatkowego punktu.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Krystyna Brzychcy, Piotr Gebler , Beata Goślińska, Józef Iwaniak , Ryszard Jaśkiewicz, 

Andrzej Jaworski , Sylwester Kasprzak , Bożena Kolenda , Adrian Kwinciak , Łukasz Mila , 

Sylwester Przyłęcki , Karol Rygas , Tomasz Tyrakowski , Paweł Urbanek  

NIEOBECNI (1) 

Grzegorz Dzikowski 

 

Przewodniczący Rady Gminy  zapytał, czy ktoś chciałby wprowadzić jeszcze jakieś zmiany do 

porządku obrad.  

 

Nikt nie wniósł więcej zmian. 

 

Przewodniczący przeprowadził głosowanie jawne imienne nad przyjęciem porządku obrad 

wraz z dodatkowym podpunktem. 

 

Głosowano w sprawie: 

Uchwalenie porządku obrad.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Krystyna Brzychcy, Piotr Gebler , Beata Goślińska, Józef Iwaniak , Ryszard Jaśkiewicz, 

Andrzej Jaworski , Sylwester Kasprzak , Bożena Kolenda , Adrian Kwinciak , Łukasz Mila , 

Sylwester Przyłęcki , Karol Rygas , Tomasz Tyrakowski , Paweł Urbanek  

NIEOBECNI (1) 

Grzegorz Dzikowski 

 

Porządek obrad w brzmieniu jak wyżej został uchwalony. 

 

Ad. 3.Przyjęcie protokołu z XLII Sesji Rady Gminy Kawęczyn. 

Piotr Gebler – Przewodniczący Rady Gminy – zapytał czy ktoś z radnych ma uwagi co do 

protokołu z XLII Sesji  Rady Gminy Kawęczyn VIII kadencji. Uwag nie było. Zaproponował, 
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aby protokół przyjąć bez odczytywania, ponieważ był on wyłożony do wglądu w Biurze Rady 

Gminy oraz przesłany z materiałami na posiedzenie sesyjne i nie zgłoszono uwag do jego 

zapisów.  

 

Przewodniczący Rady Gminy przeprowadził głosowanie jawne imienne nad przyjęciem 

protokołu. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z XLII Sesji Rady Gminy Kawęczyn. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Krystyna Brzychcy, Piotr Gebler , Beata Goślińska, Józef Iwaniak , Ryszard Jaśkiewicz, 

Andrzej Jaworski , Sylwester Kasprzak , Bożena Kolenda , Adrian Kwinciak , Łukasz Mila , 

Sylwester Przyłęcki , Karol Rygas , Tomasz Tyrakowski , Paweł Urbanek  

NIEOBECNI (1) 

Grzegorz Dzikowski 

 

Protokół z XLII Sesji Rady Gminy Kawęczyn został przyjęty bez odczytywania. 

 

Ad. 4. Interpelacje i zapytania radnych. 

Radni nie wnosili interpelacji ani zapytań. 

 

Ad. 5.Głosowanie nad uchwałami w sprawach: 

a) zmiany uchwały budżetowej gminy na rok 2021; 

Skarbnik Gminy Edyta Balcerzak powiedziała, że jeszcze w tym roku jesteśmy zobowiązani do 

dokonania zmian w uchwale budżetowej gminy na rok 2021. Pierwsza zmiana dotyczy pisma 

Wojewody Wielkopolskiego, które wpłynęło w dniu wczorajszym, a stanowi o rozwiązaniu 

umowy dotacyjnej na kwotę 80.000,00 zł z przeznaczeniem na dofinansowanie zadania 

wymiany pieca centralnego ogrzewania w Środowiskowym Domu Samopomocy w 

Młodzianowie. Środki te odrębną umową i pismem Wojewody Wielkopolskiego zostaną 

przyznane w roku 2022, gdyż na tą chwilę musimy rozwiązać umowę,  a środki, które zostały 

zaplanowane w budżecie na rok 2021 zdjąć z planu dochodów, jak i planu wydatków gminy 

Kawęczyn na rok 2021.  

Skarbnik Gminy Edyta Balcerzak poinformowała, że druga zmiana dotyczy wypłaty 

ekwiwalentu dla strażaków biorących udział w szkoleniach. Decyzją Zarządu Gminnego 

Ochotniczych Straży Pożarnych świadczenia te w roku bieżącym będzie wypłacone wszystkim  

strażakom, którzy uczestniczyli w szkoleniach. Kwota, która zostanie wypłacona w ramach 

ekwiwalentu wyniesie około 8.000,00 zł.  

 

Przewodniczący P. Gebler otworzył dyskusję w omawianym temacie.  

 

Nikt z radnych nie miał uwag ani pytań.  

 

Piotr Gebler  - Przewodniczący Rady Gminy Kawęczyn poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej gminy na rok 2021. Odbyło się głosowanie 
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jawne imienne. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany uchwały budżetowej gminy na rok 2021;  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Krystyna Brzychcy, Piotr Gebler , Beata Goślińska, Józef Iwaniak , Ryszard Jaśkiewicz, 

Andrzej Jaworski , Sylwester Kasprzak , Bożena Kolenda , Adrian Kwinciak , Łukasz Mila , 

Sylwester Przyłęcki , Karol Rygas , Tomasz Tyrakowski , Paweł Urbanek  

NIEOBECNI (1) 

Grzegorz Dzikowski 

 

Rada Gminy podjęła Uchwałę nr XLIII/291/2021 w sprawie zmiany uchwały budżetowej 

gminy na rok 2021. 

 

Ad. 5.b. 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kawęczyn na lata 2022 – 2030; 

Skarbnik Gminy Edyta Balcerzak omówiła projekt uchwały wieloletniej prognozy finansowej 

gminy Kawęczyn na lata 2022-2030 wraz z załącznikami.  

 

Piotr Gebler - Przewodniczący Rady Gminy – odczytał Uchwałę Nr SO-7/0957/241/2021 

Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu z dnia 14 grudnia 2021 

roku wyrażającą opinię o projekcje wieloletniej prognozy finansowej Gminy Kawęczyn na lata 

2022-2030.  

 

Przewodniczący P. Gebler otworzył dyskusję w omawianym temacie.  

 

Nikt z radnych nie miał uwag ani pytań.  

 

Piotr Gebler  - Przewodniczący Rady Gminy Kawęczyn poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie uchwały wieloletniej prognozy finansowej gminy Kawęczyn na lata 2022-

2030. Odbyło się głosowanie jawne imienne. 

 

Głosowano w sprawie: 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kawęczyn na lata 2022 – 2030;  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Krystyna Brzychcy, Piotr Gebler , Beata Goślińska, Józef Iwaniak , Ryszard Jaśkiewicz, 

Andrzej Jaworski , Sylwester Kasprzak , Bożena Kolenda , Adrian Kwinciak , Łukasz Mila , 

Sylwester Przyłęcki , Karol Rygas , Tomasz Tyrakowski , Paweł Urbanek  

NIEOBECNI (1) 

Grzegorz Dzikowski 
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Rada Gminy podjęła Uchwałę nr XLIII/292/2021 w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Kawęczyn na lata 2022 – 2030. 

 

Ad. 5.c. 

uchwały budżetowej gminy na rok 2022; 

Ad. 5.c.1. 

a) Omówienie projektu uchwały budżetowej wraz z uzasadnieniem; 

 

Głos zabrała Edyta Balcerzak - Skarbnik Gminy Kawęczyn, która poinformowała, że 

zarządzeniem nr 60/2021 z dnia 15 listopada 2021 roku projekt uchwały budżetowej wraz z 

wymaganymi załącznikami został w formie elektronicznej przedłożony do zaopiniowania 

Regionalnej Izbie Obrachunkowej oraz Przewodniczącemu Rady Gminy Kawęczyn.  

 

Następnie Skarbnik Gminy Kawęczyn Edyta Balcerzak szczegółowo omówiła projekt uchwały 

budżetowej gminy na rok 2022 wraz ze wszystkimi załącznikami. 

 

Ad. 5.c.2. 

Odczytanie opinii w sprawie projektu uchwały budżetowej komisji stałych Rady Gminy; 

Ryszard Jaśkiewicz – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Kawęczyn 

przedstawił pozytywną opinię w sprawie projektu uchwały budżetowej Komisji Rewizyjnej 

Rady Gminy Kawęczyn. 

 

Sylwester Przyłęcki – Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska, Gospodarki 

Przestrzennej i Urbanistyki Rady Gminy Kawęczyn przedstawił pozytywną opinię w sprawie 

projektu uchwały budżetowej Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska, Gospodarki 

Przestrzennej i Urbanistyki Rady Gminy Kawęczyn.   

 

Beata Goślińska – Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia, Pomocy Społecznej i 

Porządku Publicznego Rady Gminy Kawęczyn przedstawiła pozytywną opinię w sprawie 

projektu uchwały budżetowej Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia, Pomocy Społecznej i 

Porządku Publicznego Rady Gminy Kawęczyn. 

 

Ad. 5.c.3. 

Odczytanie opinii w sprawie projektu uchwały budżetowej Przewodniczącego Komisji Budżetu 

Bożena Kolenda – Przewodnicząca Komisji Budżetu, Gospodarki Komunalnej, Inwestycji i 

Promocji Rady Gminy Kawęczyn odczytała pozytywną opinię w sprawie projektu uchwały 

budżetowej Przewodniczącego Komisji Budżetu, Gospodarki Komunalnej, Inwestycji i 

Promocji Rady Gminy Kawęczyn. 

 

Ad. 5.c.4. 

Odczytanie opinii o projekcie uchwały budżetowej wydanej przez Regionalną Izbę 

Obrachunkową w Poznaniu; 

Piotr Gebler - Przewodniczący Rady Gminy – odczytał Uchwałę Nr SO-7/0952/241/2021 

Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu z dnia 14 grudnia 2021 

roku wyrażającą opinię o projekcie uchwały budżetowej Gminy Kawęczyn na 2022 rok.  

 

Sylwester Kasprzak - Wiceprzewodniczący Rady Gminy – odczytał Uchwałę Nr SO-

7/0951/721/2021 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu z dnia 14 

grudnia 2020 roku wyrażającą opinię o możliwości sfinansowania deficytu budżetu Gminy 
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Kawęczyn przedstawionego w projekcie budżetu Gminy Kawęczyn na 2022 rok.   

 

Ad. 5.c.5. 

Wniesienie autopoprawek przez Wójta Gminy; 

Głos zabrała Skarbnik Gminy, która powiedziała, że w czasie prac nad złożonym projektem 

budżetu  Gminy Kawęczyn na rok 2022 dokonano następujących zmian co do wartości 

przyjętych w projekcie: 

1) W wyniku podjętej uchwały ustalającej wysokość opłaty za odbiór i 

zagospodarowanie odpadów komunalnych zwiększono plan dochodów w 

ramach podwyżki, co spowoduje samofinansowanie się systemu. Na etapie 

projektu budżetu stawka nie była jeszcze określona, co nie dawało podstaw do 

planowania budżetu na wyższym poziomie. W wyniku analizy systemu, 

kosztów funkcjonowania, wysokości opłat uchwalono nową stawkę, która 

obowiązywać będzie od 01.01.2022 roku. Zwiększone dochody z tytułu opłaty 

dały możliwość zwiększenia planu wydatków w ramach niedoszacowanych 

wydatków. Zmiana podyktowana regulacją stawki nie spowodowała zmiany 

kwoty deficytu wyrażonego w projekcie budżetu. 

2) W miesiącu grudniu dokonano zmiany wynagrodzenia dla Wójta Gminy i 

Radnych Gminy zgodnie z obowiązującymi przepisami. Regulacja płac jak 

również planowana regulacja płac dla pracowników w roku 2022 spowodowała 

konieczność zmiany planu w obszarze wynagrodzeń i pochodnych od nich. 

Ponadto Skarbnik Gminy powiedziała, że dokonano również uwzględnienia wskazanych 

uchybień Regionalnej Izby Obrachunkowej w ramach przedstawionej opinii (Uchwała nr SO-

7/0952/241/2021 z dnia 14.12.2021r) o projekcie budżetu 

 

Ad. 5.c.6. 

Wniesienie wniosków komisji nieuwzględnionych w autopoprawce Wójta Gminy 

Podczas trwania sesji budżetowej Komisje nie wniosły wniosków do projektu uchwały 

budżetowej. 

 

Ad. 5.c.7. 

Wniesienie poprawek radnych zgłoszonych na sesji budżetowej przez poszczególnych radnych 

Przewodniczący Rady Gminy P. Gebler umożliwił radnym wnoszenie poprawek. 

Radni nie wnieśli żadnych poprawek do projektu uchwały budżetowej.  

 

Przewodniczący P. Gebler zarządził przerwę w obradach, która trwała 15 minut.  
 

Ad. 5.c.8. 
Dyskusja nad projektem uchwały budżetowej 

Przewodniczący Piotr Gebler otworzył dyskusję w temacie projektu uchwały budżetowej na 

rok 2022.  

 

Radny P. Urbanek powiedział, że w dniu wczorajszym został ogłoszony II nabór w ramach 

Programu Polski Ład. Zapytał o możliwości finansowe budżetu naszej gminy w kontekście 

dofinansowania, które otrzymaliśmy w ramach I edycji Programu Polski Ład oraz pod katem 

złożenia kolejnego wniosku w naborze II edycji Programu. Zaznaczył, że do inwestycji 

zaplanowanych na 2022 roku jesteśmy zobowiązani dołożyć co najmniej 5 %, a z pewnością 

będzie to więcej, dlatego zwrócił się z zapytaniem o możliwości finansowe późniejszej 

realizacji  zadań zgłoszonych w naborze II edycji Programu Polski Ład.   
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Wójt Gminy Jan Nowak odpowiedział, że wczoraj został ogłoszony drugi etap naboru w ramach 

Programu Polski Ład, co nie jest niespodzianką, ponieważ oczekiwaliśmy ogłoszenia tego 

naboru na przełomie roku. Poinformował, że termin składania wniosków w ogłoszonym 

naborze to 15 luty. Zauważył, że przy pierwszym naborze ocena wniosków trwała około 2-2,5 

miesiąca. Wójt Jan Nowak powiedział, że do realizowanych inwestycji musimy mieć wkład 

własny w wysokości 5 % całej inwestycji, ale ze względu na inflację będzie to z pewnością 2-

3 % więcej. Dodał, że w ramach planowanych inwestycji są też koszty niekwalifikowane, 

których finansowanie leży po stronie samorządu. Ponadto powiedział, że w kontekście katalogu 

zadań na jakie możemy złożyć wniosek w II edycji Programu Polski Ład, powinnyśmy się 

spotkać na początku roku 2022, aby porozmawiać o przygotowaniach do złożenia wniosku w 

ramach ogłoszonego naboru. Wójt Gminy zaznaczył, że na ta chwilę nie mamy wiedzy czy 

zadania zgłoszone w II etapie Programu Polski Ład będą musiały zostać wykonane w roku 

2022. Zaznaczył, że jeśli tak to możemy mieć problemy z dofinansowaniem inwestycji nawet 

w 5 %.  

 

Radny R. Jaśkiewicz zapytał, czy w budżecie gminy zostały uwzględnione zwiększone środki 

na energię i gaz, w związku z zapowiadanymi podwyżkami.  

 

Wójt Gminy odpowiedział, że podwyżki cen w budżecie zostały w pewniej części 

uwzględnione, ale nie są na takim poziomie, jakie zapowiedziała między innymi firma Energa-

Operator, czyli w wysokości 20 - 40 %. Zaznaczył, że wspólnie z panią Skarbnik będą 

analizować wydatki celem szukania oszczędności. Dodał, że raczej na początku nie będą to 

oszczędności na wydatkach inwestycyjnych, ale zauważył, że musimy szukać oszczędności, 

które będą bez większego uszczerbku dla funkcjonowania naszego samorządu.  

 

Radny S. Kasprzak powiedział, że dobrze byłoby zakupić w przyszłym roku sztuczną choinkę, 

która rozświetlałaby naszą gminę. Zaznaczył, że w innych gminach bardzo ładnie takie choinki 

wyglądają. Dodał, że środki na ten cel mogłyby pochodzić z oszczędności, które udałoby się 

wygospodarować w ciągu roku w ramach działu promocji gminy. Radny jako lokalizację 

choinki wskazał plac przy Urzędzie Gminy bądź plac rekreacyjno-sportowy w Kawęczynie.  

 

Wójt Gminy przyznał, że faktycznie takie choinki pięknie wyglądają i cieszą się dużym 

zainteresowaniem. Dodał, że nie jest to duży wydatek, dlatego myśli, że jest to możliwe do 

wykonania.  

 

Radny P. Urbanek  zapytał o tarczę inflacyjną dotyczącą pomocy rodzinom w trudnej sytuacji. 

Dopytał kto będzie wypłacał wskazane środki, Urząd Gminy czy może Zakład Ubezpieczeń 

Społecznych.  

 

Wójt Gminy powiedział, że w najbliższych dnia ma rozmawiać na ten temat z Kierownikiem 

Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej. Zaznaczył, że przy najbliższej okazji przekaże radnym 

informację w przedmiotowym temacie. Dodał, że wszelkie informację będą również 

umieszczane na naszej stronie internetowej i Facebooku.  

 

Nikt z radnych nie miał więcej pytań ani uwag.  

 

Ad. 5.c.9. 

Głosowanie autopoprawek Wójta Gminy; 

Przewodniczący Piotr Gebler przeprowadził głosowanie nad autopoprawkami Wójta Gminy 

Kawęczyn. Odbyło się głosowanie jawne imienne.  
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Głosowano w sprawie: 

Głosowanie autopoprawek Wójta Gminy;  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Krystyna Brzychcy, Piotr Gebler , Beata Goślińska, Józef Iwaniak , Ryszard Jaśkiewicz, 

Andrzej Jaworski , Sylwester Kasprzak , Bożena Kolenda , Adrian Kwinciak , Sylwester 

Przyłęcki , Karol Rygas , Tomasz Tyrakowski , Paweł Urbanek  

BRAK GŁOSU (1) 

Łukasz Mila  

NIEOBECNI (1) 

Grzegorz Dzikowski 

 

Ad. 5.c.10. 

Głosowanie wniosków komisji nieuwzględnionych w autopoprawce Wójta Gminy 

Przewodniczący P. Gebler stwierdził, że punkt okazał się bezprzedmiotowy.  

 

Ad. 5.c.11. 

Głosowanie poprawek radnych zgłoszonych na sesji budżetowej przez poszczególnych 

radnych 

Przewodniczący P. Gebler stwierdził, że punkt okazał się bezprzedmiotowy. 

 

Ad. 5.c.12. 

Głosowanie projektu uchwały budżetowej 

Piotr Gebler Przewodniczący Rady Gminy Kawęczyn poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie uchwały budżetowej gminy na rok 2022. Odbyło się głosowanie jawne 

imienne.  

 

Głosowano w sprawie: 

Głosowanie projektu uchwały budżetowej.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Krystyna Brzychcy, Piotr Gebler , Beata Goślińska, Józef Iwaniak , Ryszard Jaśkiewicz, 

Andrzej Jaworski , Sylwester Kasprzak , Bożena Kolenda , Adrian Kwinciak , Sylwester 

Przyłęcki , Karol Rygas , Tomasz Tyrakowski , Paweł Urbanek  

BRAK GŁOSU (1) 

Łukasz Mila  

NIEOBECNI (1) 

Grzegorz Dzikowski 

 

Rada Gminy podjęła Uchwałę nr XLIII/293/2021 w sprawie uchwały budżetowej gminy 

na rok 2022. 
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Przewodniczący Rady Gminy podziękował za podjętą uchwałę. Dodał, że można przymierzać 

się do realizacji zadań zawartych w uchwale budżetowej gminy Kawęczyn na rok 2022.   

 

Wójt Gminy Jan Nowak podziękował za prace przy tworzeniu budżetu gminy na rok 2022, 

które trwały blisko 6 tygodni. Podkreślił, że wspólnie z panią Skarbnik postarają się 

zrealizować przyjętą uchwałę budżetową gminy w jak najwyższym stopniu. Ponadto zaznaczył, 

że nie jesteśmy w stanie przewidzieć wszystkich wydarzeń, które mogą mieć miejsce w 

nadchodzącym nowym roku, ale dołożą wszelkich starań, aby budżet został zrealizowany w co 

najmniej 99,9%. Dodał, że musimy mieć szczególnie na uwadze i być ostrożni w kwestii 

rosnącej inflacji. Podsumowując Wójt Jan Nowak podziękował radnym za przyjęcie uchwały 

budżetowej gminy Kawęczyn na rok 2022.  

 

Ad. 6.Sprawozdanie Wójta Gminy za okres międzysesyjny. 

Jan Nowak – Wójt Gminy Kawęczyn  - przedstawił sprawozdanie z działalności za okres 

międzysesyjny. 

Sprawozdanie przyjęto bez uwag.  Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 

Ad. 7.Sprawozdanie Przewodniczącego Rady Gminy za okres międzysesyjny. 

Piotr Gebler - Przewodniczący Rady Gminy - przedstawił sprawozdanie z działalności za 

okres międzysesyjny. 

Sprawozdanie przyjęto bez uwag. Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 

Ad. 8.Zapytania i wolne wnioski. 

Radny P. Urbanek zgłosił 4 sztuki opraw oświetlenia ulicznego, które od 3 dni się nie świecą. 

Wskazał, iż jest to od głównego skrzyżowania w Dzierzbotkach w kierunku miejscowości 

Kawęczyn.   

 

Wójt Gminy odpowiedział, że jeszcze w dniu dzisiejszym zostanie to zgłoszone do Spółki 

Oświetlenie Uliczne i Drogowe w Kaliszu.  

 

Więcej zapytań ani wniosków nie było.  

 

Przewodniczący P. Gebler powiedział, że państwo przekazuje znaczne środki na zadania 

realizowane przez samorządy, dlatego należałoby je w jak najlepszym stopniu wykorzystać. 

Wyraził niepokój, że duży wpływ na realizacje budżetu oraz wykorzystanie otrzymanych 

środków będzie miała rosnąca inflacja.   Zaznaczył, że ma nadzieję, iż nie wpłynie ona znacząco 

na planowane zadania, a budżet gminy na rok 2022 zostanie wykonany w 99,9%. 

Przewodniczący P. Gebler złożył najlepsze życzenia noworoczne.  

 

Ad. 9. Zamknięcie XLIII Sesji Rady Gminy Kawęczyn. 

W związku z wyczerpaniem przyjętego porządku obrad Piotr Gebler- Przewodniczący Rady 

Gminy Kawęczyn uznał XLIII Sesję Rady Gminy Kawęczyn za zakończoną i zamknął obrady. 

 

 

 

                         Protokołowała                                                    Przewodniczył   

 

                  Magdalena Krakowiak                                                Piotr Gebler  
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